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Naam en fractie: Hugo Bellaart, VVD 

Datum indiening: 13 juni 2018 
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Onderwerp: Compensatie kosten Bloemendalerpolder (Weesp) 

 
Inleiding 
Op 10 september 2017 diende de VVD een vraag in naar de compensatie van kosten gemaakt voor de Bloemendalerpolder. 
De gemeente Gooise Meren verwacht(te) een bedrag van EUR 1.226.000 gecompenseerd te krijgen, de gemeente Weesp was 
toen samen met de Provincie van mening dat EUR 110.360 zou volstaan.  
Uit de vraagstelling als ook uit de beantwoording was op te maken waarom het bedrag van de gemeente Gooise Meren meer 
in de rede ligt. In de beantwoording is toen aangegeven dat het College eerst de besluitvorming rond de herindeling van 
Weesp wilde afwachten. Dat ligt met de uitslag van het referendum inmiddels achter ons. 
 
Vraag 1 
Heeft het College inmiddels actie ondernomen, nadat de gemeente Weesp richting had bepaald met de voorgenomen 
toetreding tot Amsterdam? 
 
Vraag 2 
Is er inmiddels een voorlopig oordeel op de door de gemeente bij de provincie ingediende zienswijze (de provincie had 
aangegeven eea voortvarend te willen behandelen)? 
 
Vraag 3 
Wat zijn de verwachtingen van het College ook tav het tijdspad waarmee eea geconcludeerd kan worden? 
 
Antwoord  
Procesvolgorde 2017 
Volgordelijk hebben wij als gemeente in juli 2017 de zienswijze op het Ontwerp- besluit voor de verrekening vanwege 
grenscorrectie Bloemendalerpolder naar Gedeputeerde Staten (GS) gestuurd. Hierin hebben wij aangegeven de zienswijze 
graag op bestuurlijk niveau te willen toelichten.  Vervolgens  zijn in september uw eerdere vragen beantwoord zoals u 
aangeeft in uw huidige vraag. Inmiddels heeft Weesp in november 2017 besloten zich bij Amsterdam aan te sluiten. Daarna 
heeft in december 2017 een bestuurlijk gesprek plaatsgevonden te Haarlem waarbij Gooise Meren haar zienswijze kon 
toelichten. Bestuurlijk Weesp was hierbij aanwezig. Gemeente Gooise Meren heeft hier met een pleitnota en dialoog 
nogmaals haar mening naar voren gebracht inzake dit dossier. 
 
2018 
Begin dit jaar heeft GS per brief en daarna nog een tweede keer per mail gevraagd om nadere informatie zijnde het 
aanleveren van technische zaken voor zover mogelijk. Deze zaken nogmaals met het doel om kosten voor de planvorming 
Bloemendalerpolder aantoonbaar te maken. Dit hebben wij gedaan voor zover mogelijk.  
 
Vervolg nu 
Ambtelijk is vanuit de provincie aangegeven dat GS waarschijnlijk nog voor de zomer besluit over deze kwestie. 
Wij zullen de raad daarover berichten. 
 


